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Zápis z jednání komise dopravy, výstavby a ekologie 

 ze dne 23. 11. 2023 

Místo :   malá zasedací místnost na ÚMOb Hrabová 

Čas :  16:00 – 18:00 

Přítomní : Jana Batelková, MBA, Martin Krejčíček, Ing. Jiří Kubečka, Ing. Tomáš Konečný, Ing. Jiří 

  Skalský 

Hosté:  Ing. Jana Faicová, Ing. Radomír Orkáč 

Struktura zápisu: 

A) Doporučení komise -  zařadit na program rady. 

B) Úkoly pro členy komise 

C) Informace z jednání 

 

 

A) Projednat na radě: 

a. Jednosměrný provoz na ulici Šídlovecké v úseku od ulice Příborské k podchodu pod ulicí 

Místeckou. Komise jednomyslně všemi přítomnými navrhuje řešit nebezpečnou dopravní 

situaci v místě napojení Šídlovecké ulice na ulici Příborskou zřízením jednosměrného 

provozu ve směru od ulice Příborské. 

b. Parkovací místa u domu Šídlovecké 6. Komise doporučuje zřídit další parkovací místa 

(rozšířit stávající prostor pro parkování) formou zatravňovacích pásů u domu na adrese 

Šídlovecká 6. 

c. Pumptrackové hřiště. Komise projednala podklady poskytnuté panem místostarostou 

a jednomyslně doporučuje umístit pumtrackové hřiště na pozemek 763/4, k. ú. Hrabová 

– naproti stávajícímu workoutovému hřišti. Hřiště bude realizováno z materiálu, který 

bezplatně poskytne CTP. 

d. Sběrné kontejnery na šatstvo a použitý kuchyňský olej. Komise projednala žádost MMO 

na doplnění stávajících míst s kontejnery na tříděný odpad o kontejnery na textil 

a použitý kuchyňský olej a jednomyslně nedoporučuje navýšení počtu těchto kontejnerů. 

U kontejnerů na textil je již nyní velký problém s provozovatelem, který má značné 

problémy s odvozem jejich obsahu. U kontejnerů na použitý kuchyňský olej pak komise 

konstatovala, že ani ty stávající nejsou příliš využívány – jsou poloprázdné, takže svou 

kapacitou jsou zatím pro náš MOb zcela dostačující. 

 

 

B) Úkoly pro členy komise: 

a. Parkovací místa vyhrazená pro ZTP na Šídlovci. Členové komise zmapují parkovací místa 

vyhrazená pro ZTP bez určení konkrétní registrační značky parkujícího vozidla.  

b. Nové parkoviště za restaurací Beskyd. Komise projedná na příštím setkání zřízení nových 

parkovacích míst za restaurací Beskyd. 
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c. Betonové fragmenty. Komise opětovně zmapuje betonové fragmenty s cílem odstranit 

všechny zbývající, u kterých se to zatím nepodařilo.  

d. Omezení vjezdu do odpočinkové zóny podél Ostravice mezi mostem směr Vratimov 

a statkem. Komise předběžně projednala a na příštím setkání navrhne konkrétní řešení 

omezení vjezdu motorových vozidel do této oblasti a to včetně vjezdů od mostu na 

Vratimov a z ulice Na Luhu, případně z hráze (cyklostezky) podél odlehčovacího kanálu.  

e. Kamerový systém. Komise projednala seznam míst vhodných k umístění kamer (zasláno 

předem panem místostarostou), předběžně navrhla doplnit kameru i k odstavné ploše na 

ulici Na Hurtě. Definitivní seznam bude předmětem příštího jednání. 

 

C) Informace z jednání: 

f. Rekonstrukce vodovodního řadu na ulici Paskovské. Komise byla informována panem 

místostarostou o průběhu prací a o plánu realizační firmy v dalších měsících. 

g. Návrh rozpočtu MOb Hrabová. Místostarosta, Ing. Orkáč podrobně seznámil komisi 

s návrhem rozpočtu na příští rok včetně podrobného vysvětlení jednotlivých položek, 

především pak těch, které se týkají komise DVaE. 

h. Úprava kontejnerových míst dle původního návrhu komise – čeká se na příchod 

a zapracování nové úřednice Mob. 

 

 

 

Zapsal Jiří Skalský  


